



## Protokoll ordinarie styrelsemöte

**Möte:** Protokoll 2023:12  
**Tid:** 2023-12-18 18.00-20.00  
**Plats:** Teams

### Deltagare:

<u>Namn</u>	<u>Signatur</u>	<u>Roll</u>	<u>Närvarande</u>	<u>Frånvarande</u>
Tobias Hansson	TH	Kårchef	x	
Anders Larsson	AL	Vice kårchef	x	
Mats Palm	MP	Sekreterare	x	
Mikael Larson	ML	Kassör	x	
Staffan Björk	SB	Ledamot	x	
Christian Ternblad	CT	Ledamot	x	
Allan Gustavsson	AG	Ledamot		x
Jonas Hallström	JH	Ledamot	x	
Eddie Ohlsson	EO	Ledamot	x	
Johan Andersson	JA	Suppleant	x	
Maria Juul	MJ	Suppleant	x	

### 1. Mötets öppnande

*Tobias Hansson öppnade mötet*

### 2. Frågan om mötet är stadgeenligt kallat

*Mötet är stadgeenligt kallat.*

### 3. Utsedda att justera protokollet

*Maria Juul och Staffan Björk utses till att justera protokollet.*

### 4. Godkännande av föreslagen dagordning

*Dagordningen godkändes.*

### 5. Ekonomi och budgetuppföljning

**5.1.** Genomgång av resultat och uppföljning av budget samt estimat.

**5.2.** Översyn av kontoplanen önskas.

TH och JA tar fram ett utkast på lathund för en uppdaterad kontoplan som övriga styrelseledamöter granskar och kommenterar i samband med budgetarbetet.

Pågår

### 6. Kårstämma 2024

Valberedningen har fått de mail från de som ej ställer upp för omval.

Valberedningen har ej frågat/begärt stöd för att informera om detta.

Vilket datum: 12/2 2024 1830

Plats: Matsalen Husie, *Bokning klar.*

Fika: MP fixar

Anmälning: ML fixar

Kallelse via mail 3 veckor innan

Viktiga datum inför:

Redovisning klar 4 veckor innan, JA lämnar över till revisorerna.

Förslag 4 v innan



*Handlingar:*

*Årsbokslut – JA Tar fram*

*Årsberättelse – respektive område tar fram underlag till nästa möte*

*Årsplan – respektive område tar fram underlag till nästa möte*

*Budget – respektive område tar fram underlag till nästa möte*

## 7. Avtal

### 7.1. FortV Revinge

Arrendeavtalet NR: N1281090 med FortV är uppsagt till den 240630

**AL, EO** samt **ML** har haft möte med FortV 18/12. AL rapporterade från mötet.

Protokoll kommer från Fortverket, som ska bifogas detta protokoll.

### 7.2. MFFC SSK

Avtalet mellan Malmö Frivilligförsvarscentrum och Skånska Gruppen är uppsagt till 31/12–23. Samtliga FFO:er kommer att vara avtalslösa men kommer att fortsatt få nyttja sina lokaler in till att nya avtal tecknats med respektive FFO. FFO:erna kommer att få mindre ytor att dela på i framtiden dvs flera organisationer kan komma få dela kontor, dialog rörande behov kommer att ske under v.4.

MFFC:s framtid

MFFC kommer ej längre kunna fortsätta i sin nuvarande form, respektive medlemsorganisation får se över hur framtiden för MFFC skall se ut.

## 8. Gemensamma styrelseärenden

### 8.1. Iordningställa SharePoint – uppföljning:

**MP** och **TH** kontaktar CE ang. historiska dokument – Har varit kontaktad och rutin kommer att upprättas under 2024

**MP** tar kanslitjänst. Pågår

**TH** tar ekonomi. Pågår

**CT** tar verkstadsgruppen. Pågår

**TH** tar Styrelsen och stadgar. Pågår

**ML** tar Kommunikation. Pågår

**ML** tar Enduro. Delvis klart.

Mål: Samtliga delar skall vara klart tills den 30/10–23, **förlängt till 31/12–23** tas upp på möte under 2024

## 9. Kansli/Post

*Frågan ställd uppåt Forsvarsmakten att kvittera ut fler nycklar än de vi har tillgång till idag.*

*Status? Inget svar – inväntar svar ang. övningsfältet innan frågan lyfts på nytt.*

## 10. Medlemssystemen

### 10.1. Info om nytt medlemsystem

*My Club kommer att bytas till arcMember som inte har koppling till IdrottOnline*

*ML kollar om vi kan få en projektplan på utbytet*

*Status? ML rapporterade från kommunikationen med FMCK Riks. FMCK Malmö vill vara med i kravställningsarbetet för övergången till arcMember*

## 11. Myndighetskontakter



**11.1.AL** kontaktar Fortverket angående Fortverkets ovilja att återkomma på våra förfrågningar om korttidsupplåtningar  
Status? Se punkt 7.1

**11.2.**Möte med Friv gällande gröna sidans verksamhet.

*Status: Fortfarande inget möte inplanerat. Påtryckningar från Styrelsen mot Friv görs angående ett möte.*

*Samtal med Friv har skett där vi fått till oss information angående framtiden för spåret och våra lokaler i Malmö. Friv är bara budbärare i frågan och kommer ta med sig våra frågor till infra-handläggarna och även försöka få till ett möte där det finns möjlighet att föra dialogen direkt med handläggarna för att skapa bra möjligheter för framtiden. Spåret är stängt och kommer vara det tills vidare.*

**11.3.**Länsstyrelsen Skåne

*Dialog har skett med länsstyrelsen.*

*Ang. ersättningar mm några frågor lösta några har påbörjats lösningar.*

*Finns stort arbete mot riksorganisationen som behöver göras.*

## **12. Gemensam utrustning och materiel**

**12.1.**Återlämning av 12–20 tält

Återlämning av tidigare utskänkta tält till FM kan komma att ske under hösten då kåren ej har använt denna utrustning på lång tid samt delar av utrustningen är helt oanvänd samt att FM har ett ökat behov av denna utrustning igen. Kontakt med SSK Friv är tagen för hur återlämningen skall ske, finns inga gåvobrev på utrustningen.

Materielen är packad och klar för att hämtas dock finns ingen bestämd tid för hämtning.

**12.2.**Återlämning av ungdomsutrustningar

Kontakt är tagen med SSK för att reda ut och avsluta gamla ärenden gällande ungdomsutrustningar från tidigare militär ungdomsverksamhet, ingen återkoppling har skett. Ärendet kvarstår. TH

## **13. Gemensam kommunikation inkl. Hemsidan**

**13.1.**Säkerheten på vår sajt

Beslut: One:s intrångsskydd ska aktiveras, klart

**13.2.**Hemsidan

*CMR-sidan behöver justeras för att få in intressenterna på rätt väg.*

*Därefter byggas upp så den ger matnyttig information om konceptet först riktat till individerna, därefter till myndigheter eller kommuner etc.*

*MJ tittar på detta så fort hon kan.*

*Påbörjat*

**13.3.** Skicka in till journalen om vårt deltagande på ggn? EO pågår

## **14. Medlemsfrågor**



#### 14.1. Medlemspremieringar

Styrelsen måste börja titta på ev medalj hos Riks

#### 15. Ordonnans

##### 15.1. Hv ordonnansverksamhet samt Mc 258

Inventering av reservdelar klar samt ommöblering av mek-hallen gjord

##### 15.2. CMR

Inget att rapportera

##### 15.3. Rekrytering

###### 15.3.1. CMR

Inget att rapportera

###### 15.3.2. HV

*Inget att rapportera*

##### 15.4. Drift och underhåll Robothallen

Bokningsförfrågan HÖF inskickad

#### 16. Enduro & Revinge

##### 16.1. Träningsaktiviteter

Äskande om träningstider för 2024 kommer att skickas in inom kort

**Status: Äskande har skett och de allra flesta har vi fått godkända och ligger nu i vår träningskalender 2024 för Revinge, första tillfälle blir 13 januari**

##### 16.2. Ungdomsverksamhet

*Möjlig utökad samverkan med FMCK Hässleholm diskuterad (ML). Pågår  
Ungdomsledare söks fortfarande internt.*

##### 16.3. Tävlingar

###### 16.3.1. [SCCS – Swedish Cross Country Series](#)

Förfrågan från SCCS angående tävling på Revinge under 2024

*Behandlas av EoR som rapporterar löpande. Inget nytt just nu, inväntar fortfarande besked från Fortifikationsverket samt Lunds kommun angående tillståndsbiten, vi har dock fått preliminära goda besked från kommunens sida men inget på papper ännu.*

**Status: Tävling inställd, vi kommer inte få något godkännande på ett korttidsupplåtande för denna typ av större tävlingar nu och framåt pga. rådande omvärldsläge och Försvarmaktens behov.**

**Mindre Tävling "Slaget vid Revinge" genomfördes 16/12 med 20 förare till start, en mkt uppskattad avslutning på säsongen, tankar finns på att arrangera liknande enkel tävling nästa år i samma stil.**

##### 16.4. Tävlingsorganisation

Vi välkomnar Mats Heander in i Tävlingsorganisationen, Mats har varit medlem i Fmck Malmö sen tidigare men har haft sina licenser hos Landskrona MK, numera har han flyttat alla sina licenser till FMCK inkl sin tävlingsledarlicens, Mats gjorde sin första roll i helgen som gick som tävlingsledare för vår enklare tävling.



#### **16.5. Materiel och utrustning**

##### **16.6. Drift och underhåll Revinge**

*På grund av P7:s utökade övningsverksamhet dag och kvällstid har vi reducerat uppmärkning av spår. Allt reflekterande material är avlägsnat och pilar med eller utan reflex ska avlägsnas efter varje genomförd träning.*

##### **16.7. Specifik kommunikation Enduro & Revinge**

Inget att rapportera

##### **16.8. Träningsläger**

Träningsläger för Svemo Södra distriktet ungdomar planeras preliminärt till våren 2024, spikas efter vi fått tilldelade träningstider för 2024.

##### **16.9. Franz "frazzez" vårläger planeras att hållas 9-10 Mars 2024**

#### **17. Touringverksamhet**

*Arbete för att fortsätta att utveckla samt planera verksamheter nästa år kommer att starta under våren.*

#### **18. Övriga frågor**

#### **19. Nästa möte**

Datum: 8/1-24 1800

Plats: Husie och Teams

##### **Mötet avslutas**

Tobias Hansson avslutade mötet.

**Protokollet skrivet av:** Mats Palm

**Protokollet justerat av:**

Maria Juul

Staffan Björk